
Kłobuck, 20.09.2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji Publicznej, 
Ochrony Zdrowia, Polityki  
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

 

Protokół nr 4/2024 

4 Posiedzenie w dniu 20 września 2024  
Obrady rozpoczęto 20 września 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Kasprzyk 
2. Ewelina Kotkowska 
3. Andrzej Sękiewicz 
4. Anna Siedlaczek 
5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 26.08.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 
BIP bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 26.08.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 



Ewelina Kotkowska 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
635/LXIX/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2024.  
 
Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
635/LXIX/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na rok 2024. .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Kotkowska 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece 
Publicznej Gminy Kłobuck im. Jana Długosza. 
 
Dyrektor Biblioteki M. Wypych zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisj T. Kasprzyk zapytał, czy w  kwestii dotyczącej działalności 
gospodarczej biblioteki tj. produkcji pamiątek chodzi o rękodzieło? 

Dyrektor Biblioteki M. Wypych poinformowała, że tak. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece 
Publicznej Gminy Kłobuck im. Jana Długosza.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Kotkowska 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie 



przez Najwyższą Izbę Kontroli, kontroli wykorzystania rezerwy do dyspozycji 
Burmistrza Kłobucka na działalność profilaktyczną, w związku z realizacją gminnych 
programów profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii z uwzględnieniem legalności, rzetelności, celowości i 
gospodarności, za okres 2018-2023.  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że temat szeroko był omawiany i wyjaśniany 
podczas Komisji Rewizyjnej. Odniósł się do zarzutów podnoszonych w protokole zespołu 
kontrolnego. Przedstawił sytuację i wyjaśnił poszczególne kwestie. Przyznał, że popełnione 
zostały pewne błędy. W związku z powyższym po kontroli, dla poprawności i przejrzystości 
zostały wprowadzone zmiany eliminujące niektóre działania tj. kwestia finansowanie gazety 
(z promocji, a nie z rezerwy),  zwraca się uwagę na korelację wydanych pozwoleń z imprezą, 
która jest dofinansowana z rezerwy alkoholowej.  

Radny M. Wojtysek nie widzi przesłanek, aby zgłaszać ten problem do NIK.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie przez 
Najwyższą Izbę Kontroli, kontroli wykorzystania rezerwy do dyspozycji Burmistrza 
Kłobucka na działalność profilaktyczną, w związku z realizacją gminnych programów 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii z 
uwzględnieniem legalności, rzetelności, celowości i gospodarności, za okres 2018-2023. .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (4) 
Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Kotkowska 
 
7. Podsumowanie letnich inicjatyw podejmowanych przez MOK i OSiR. 
 
Dyrektor OSiR J. Krakowian wyjaśnił, że w czasie wakacji funkcjonowało kąpielisko 
Zakrzew, basen, plac zabaw na OSiR. 

Dyrektor MOK O. Skwara przekazała informację w formie pisemnej. 
 
8. Sytuacja na rynku pracy ze szczególnym uwzględnieniem Gminy Kłobuck. 
 
Zastępca Dyrektora Urzędu M. Wojtysek przedstawił w/w informację. 
 
9. Sprawy różne. 
 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
 
  



Przewodniczący Komisji 
     Tomasz Kasprzyk 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


